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Van de voorzitter 
In 2022 kwam er gelukkig een einde aan de Corona-beperkingen en daardoor aan een voor de BGH 

minder actieve periode. Dat kon ook niet anders met een zo kwetsbare achterban. 

Langzaam maar zeker kwam de BGH weer op gang en eindelijk konden we als bestuur de banden met 

onze vrijwilligers wederom persoonlijk aanhalen.  

Voorjaar 2022 moesten wij afscheid nemen van onze ondersteuner Mariëtte Bouterse. Zij was de 

afgelopen jaren voor ons de spin in het web waarbij alles samenkwam, ook in de coronatijd. Wij zijn 

haar daarvoor veel dank verschuldigd en wensen haar veel succes nu zij zich verder kan ontplooien 

bij MeerWaarde. Wij prijzen ons gelukkig dat we tenslotte in Nathalie Beltman een nieuwe 

ondersteuner konden vinden. Met onze vrijwilligers hebben we tijdens een geanimeerde 

bijeenkomst afscheid genomen van Mariëtte en Nathalie in ons midden verwelkomd. 

Inmiddels kwam Bert den Elzen, die in het verleden ons meermalen enthousiast van dienst was, het 

bestuur versterken. Hij nam het tweede penningmeesterschap op zich, waarmee onze financiële 

continuïteit nog beter wordt gewaarborgd.  

In 2020 zouden we ons 40-jarig jubileum vieren. Nee dus, helaas. Gelukkig konden we het afgelopen 

voorjaar de plannen weer uit de mottenballen halen en besloten het jubileum alsnog te vieren met 

de miniconferentie Bouwen, Wonen en Leven. En werd Nathalie meteen in het diepe gegooid, maar 

ze kwam boven en maakte samen met André deze conferentie, die op 23 november plaatsvond in 

Zwanenburg, tot een groot succes (zie punt 5). Een speciaal woord van dank geldt de sponsoren en 

partners die dit evenement mede mogelijk maakten. 

De jubileumviering was een mooie gelegenheid om onze allereerste voorzitter Pieter Anthonio nog 

eens in het zonnetje te zetten en de BGH-duim voor 2022 aan hem uit te reiken. 

Ook dit jaar werkten wij weer prettig samen met de Gemeente Haarlemmermeer, MeerWaarde en 

diverse andere instanties. Samen zetten we kleine, maar onmisbare stapjes op het gebied van 

inclusie en toegankelijkheid voor iedereen. Wat ons betreft is het glas halfvol, maar we zijn helaas 

nog lang niet overbodig. 

Namens het bestuur van de BGH 

Ed Koster 
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De Belangengroep Gehandicapten Haarlemmermeer (BGH) 

Sinds april 1980 komt de BGH op voor de belangen van mensen met een beperking. Keer op keer 

blijkt dat het nog steeds niet vanzelfsprekend is dat er rekening wordt gehouden met mensen met 

een beperking. Een mens met wat voor beperking dan ook mag niet vergeten worden.  

Wij adviseren gevraagd en ongevraagd de gemeente en andere organisaties over onderwerpen die 

voor u van belang zijn. Daarvoor onderhoudt de BGH contact met beleidsmakers, uitvoerende 

ambtenaren en lokale politici. De BGH toetst tevens de toegankelijkheid van de buitenruimte, 

openbare gebouwen, horeca, medische locaties en winkels. 

De BGH bestaat uit een groep enthousiaste vrijwilligers, mét en zonder beperking, die zich als 

ervaringsdeskundigen inzetten voor een toegankelijk en inclusieve gemeente. Dit doen zij onder 

andere door: 

• In de gemeente openbare en particuliere locaties te schouwen en daar advies over  

uit te brengen.  

BGH op school. Vrijwilligers laten leerlingen van groep 7/8 kennis maken met hoe het 

is om te leven met een beperking. 

• Locaties te testen met de Ongehinderd app. Dit doen wij veelal op eigen initiatief, 

maar wel in overleg met bedrijven en organisaties. 

• Veel te netwerken om organisaties en inwoners meer bewust te maken van 

toegankelijkheid in het algemeen. 

• Korte lijnen te hebben met de beleidsadviseur Inclusie en Diversiteit van de 

gemeente. 

De BGH wordt bij verschillende werkzaamheden ondersteund door een sociaal werker van 

MeerWaarde. Dit zorgt voor continuïteit bij de algemene werkzaamheden van het bestuur en 

uitvoering van projecten zoals BGH op school. De ondersteuner heeft ook als taak om waar nodig de 

vrijwilligers te begeleiden en vrijwilligers te werven. 
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1. Bestuur en Vrijwilligers 

1.1 Algemeen 

In het begin van 2022 werd er driftig gezocht naar een nieuwe ondersteuner, dit leverde door corona 

nogal wat complicaties op. Online gesprekken voeren ging goed, maar de kandidaten lieten toch 

weten niet door te willen of waren niet geschikt  voor de functie. 

 

In april heeft er dan toch een wisseling plaats gevonden in de ondersteuning vanuit MeerWaarde. 

Mariëtte Bouterse is toen vervangen door Nathalie Beltman. Onze vrijwilligers hebben in mei 

afscheid kunnen nemen van Mariëtte en kennis kunnen maken met Nathalie. 

Er was voor de vrijwilligers helaas niet veel mogelijk in verband met de toen nog geldende corona 

maatregelen. Gelukkig konden zij in april weer opstarten, wat wel enige tijd nodig had. Iedereen was 

natuurlijk nog voorzichtig met offline afspreken.  

In mei zijn er 2 nieuwe vrijwilligers aangesloten bij het bestuur van de BGH. Er is een tweede 

penningmeester aangesteld en een al actieve vrijwilliger bij de BGH is opgenomen in het algemeen 

bestuur. 

 

1.2 Medewerkers 

Tijdens de vergaderingen van het algemeen bestuur worden lopende zaken en afspraken met de 

gemeente besproken, acties verdeeld en nieuwe ideeën met elkaar uitgewerkt. In de aanloop naar 

de mini conferentie in november toe is er in de vergaderingen vooral aandacht besteed aan het goed 

voorbereiden daarvan. Het dagelijks bestuur komt op afroep bij elkaar wanneer nodig. 

Naast de vergaderingen vinden er ook overleggen met externen (Gemeente, Sportservice, Ymere, 

etc.) plaats, zowel online als offline. Hierbij gaat het dan om de deskundige input van de BGH over 

toegankelijkheid in het algemeen. Dit kan om zowel korte als lange termijn acties gaan.  

 

Na de zomervakantie is er door MEE een inwoner doorverwezen naar de BGH om te kijken of hij iets 

kan betekenen voor de BGH als vrijwilliger. Er zijn helaas ook 2 vrijwilligers gestopt. 

De BGH moet actief blijven zoeken naar vrijwilligers. De werving die doorlopend plaatsvindt zal zich 

meer moeten richten op het bereiken van jongeren/jong volwassenen.  

 

De vrijwilligers konden na corona dit jaar weer actiever aan het werk. In 2022 zijn de activiteiten 

weer langzaamaan opgestart. Ook dit jaar zou het zonder de vrijwilligers niet mogelijk zijn om voor 

de BGH actief te zijn in het realiseren van een meer toegankelijke en inclusieve gemeente. 
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2. Gemeente 
 

2.1 Samenwerking met beleidsadviseurs 

De BGH heeft korte lijnen met verschillende afdelingen van de gemeente, die voor het merendeel 

lopen via de beleidsadviseur Inclusie en Diversiteit. Door interne wisselingen bij de gemeente was de 

beleidsadviseur in de tweede helft van 2022 minder inzetbaar voor de BGH. Deze korte lijn met de 

gemeente heeft de BGH toen gemist. 

Wel is er via mail het een en ander gecommuniceerd zodat de BGH betrokken bleef bij nieuwe 

ontwikkelingen op korte en lange termijn. Denk aan zaken zoals de sloop van het raadhuis en geleide 

lijnen die tijdelijk gelegd en geschouwd moesten worden. Op lange termijn wordt er met elkaar 

gesproken over de DIOR, nieuwbouwprojecten en landelijke ontwikkelingen. 

 

De civiel technisch ontwerpers betrekken de BGH bij bouwtekeningen en nieuwbouwplannen met 

betrekking tot voorzieningen voor inwoners met een beperking en wij geven daar advies over. 

Ons advies wordt waar dat kan meegenomen in de bouwplannen. Hiervan zijn wij niet altijd even 

goed op de hoogte of dit ook daadwerkelijk gebeurt. 

Tijdens de mini conferentie is met de civiel technisch ontwerpers van de gemeente gesproken over 

hoe het contact en terugkoppeling aan elkaar beter kan. 

 

Er heeft een oriënterend gesprek plaatsgevonden met de strategisch adviseur dienstverlening van de 

gemeente over hoe de BGH denkt over het meer menselijk en toegankelijk maken van de 

keukentafelgesprekken, bezwaar en beroep aantekenen, etc. De BGH heeft de gemeente het advies 

gegeven om medewerkers bewuster te maken van hoe je omgaat met een inwoner die een visuele 

beperking heeft. De kleine details in hoe je iets uitlegt en omgaat met een inwoner met een 

beperking doen er echt toe.  

 

2.2 Samenwerking met de Raad 

Er is vanuit de BGH advies gegeven aan GroenLinks naar aanleiding van een motie die zij ingediend 

hebben bij de Gemeenteraad over energiebesparing van winkels in verband met de energie crisis. 

GroenLinks wilde advies van de BGH over het sluiten van winkeldeuren om de warmte binnen te 

houden. Vooral of dit gevolgen en welke gevolgen dit heeft voor mensen met een beperking. 

De BGH heeft verschillende adviezen aangedragen om winkels toch zo goed mogelijk toegankelijk te 

houden voor inwoners met een beperking en ouderen. Denk onder andere aan een deurbel, plastic 

stroken, installeren van elektrische deuren, etc.. Dit zijn de goedkoopst mogelijke aanpassingen die 

toegepast zouden kunnen worden, ook al zitten hier ook nog haken en ogen aan in het gebruik. 

 

2.3 Manifest samenleven, wonen en zorgen in Haarlemmermeer 

Sinds oktober is de BGH aangesloten bij bovenstaande werkgroep. 

Zorgaanbieders, woningcorporaties, de gemeente Haarlemmermeer en zorgverzekeraar en 

zorgkantoor Zorg en Zekerheid slaan de handen ineen om het tekort aan passende woonruimte aan 

te pakken. En dat is hoognodig, want Haarlemmermeer staat voor een belangrijke uitdaging: de 

komende 20 jaar ontstaat een tekort aan 3150 woningen voor ouderen en kwetsbaren die zorg nodig 

hebben. Tegelijkertijd dreigt er een tekort aan zorgpersoneel en mantelzorgers. Wat het manifest 

uniek maakt is de samenwerking. Iedere organisatie die zich betrokken voelt bij dit onderwerp kan 

aansluiten. De BGH vindt het heel belangrijk om meer aangepaste woningen te bouwen en is daarom 

aangesloten bij deze werkgroep. 
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2.4 Team Verkiezingen 

In november is er een overleg met de afdeling Team Verkiezingen van de gemeente, vooruitblikkend 

op de Verkiezingen van maart 2023. Er werd bij voorgaande verkiezingen op 4 locaties in de 

gemeente een stemmal en soundbox geplaatst zodat inwoners met een visuele beperking zo 

zelfstandig mogelijk konden stemmen. In overleg met de BGH is er gekozen voor 1 locatie waar dat 

kan. BGH heeft geadviseerd om een en ander goed te promoten, met name de mogelijkheid voor 

gratis vervoer voor stemmers.  

Er zal ook een prikkelarm stembureau komen waar mensen kunnen stemmen in een aangepaste 

prikkelvrije omgeving, hier heeft de BGH echter geen aandeel in. 

 

 

 

 

 
      Foto: stemhokje Utrecht 
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3. Netwerken 

3.1 Netwerklunches gemeente 

De BGH is in 2022 gestart met aansluiten bij de verschillende netwerklunches die gemeente breed 

georganiseerd worden. De netwerklunches in Noord (Zwanenburg en Spaarndam), Hoofddorp 

(Bornholm) en Nieuw Vennep zijn bezocht door bestuursleden en/of vrijwilligers.  

Voor 2023 is het plan om bij een aantal netwerkbijeenkomsten een presentatie over de BGH te 

houden om meer bekendheid te geven aan wat wij doen. 
 

3.2 De Social Impact en Business event 

Begin oktober werd dit event georganiseerd waar de BGH twee hulpvragen uitgezet had, te weten: 

1. ondersteuning in de vorm van financiën of bij het drukken van een flyer. 

2. ondersteuning bij het bereiken van een jongere doelgroep via de sociale media kanalen. 

Er zijn 2 matches gemaakt waarbij door de Rotary Nieuw Vennep een mooi bedrag van € 100,- werd 

aangeboden voor drukkosten.  

De tweede vraag is enthousiast opgepakt door Compra B.V. dat de BGH ondersteunt bij het maken 

van een businessplan hoe jongeren te bereiken en te werven. Wij worden nu vooral door 

volwassenen gevonden en benaderd. De BGH krijgt door het maken van dit businessplan helder 

welke middelen, welke sociale mediakanalen en welke thema’s je inzet om een jongere doelgroep te 

bereiken.  

Tijdens dit event is er ook altijd veel tijd om te netwerken met verschillende organisaties. Zo is de 

BGH in contact gekomen met de directeur en een manager van het Cultuurgebouw, nu C., over het 

houden van een adviserende schouw in de vestiging van het Cultuurgebouw te Nieuw Vennep. Het is 

door omstandigheden niet gelukt om daar in 2022 een afspraak voor te maken. De schouw zal 

daarom in 2023 plaatsvinden. 
 

3.3 Stichting MEE  

Er heeft een kennismaking plaatsgevonden met een medewerker van MEE waarbij er gesproken is 

over wat wij voor elkaar kunnen betekenen. Kort na deze kennismaking is er een cliënt van MEE als 

vrijwilliger aan de slag gegaan bij de BGH. Meer samenwerking is voor zowel de BGH als MEE een 

wens. Hierover zijn wij nog nader met elkaar in gesprek. 
 

3.4 Dorps -en wijkraden 

Voor de Miniconferentie heeft de BGH gemeente breed een uitnodiging uitgezet onder dorps -en 

wijkraden en is daardoor in contact gekomen met de Dorpsraad Badhoevedorp over ontwikkelingen 

in het dorp die geschouwd zouden moeten worden. 

 

3.5 Open club Sportservice 

Op 9 mei organiseerde Sportservice een Open clubavond bij de Pioniers in Hoofddorp. De opzet 

hiervan was om te kijken of verschillende organisaties elkaar konden versterken. Daarbij moet 

gedacht worden aan bijvoorbeeld het uitwisselen van diensten, zoals ruimtes die overdag niet 

gebruikt worden ter beschikking te stellen aan andere organisaties, in ruil voor een wederdienst. Of 

het project ooit van de grond is gekomen is bij de BGH onbekend. 

 

3.6 Overleg VHH 

De BGH heeft met de VHH besproken hoe wij de levensloop bestendigheid van huurwoningen 

kunnen bevorderen en de toegankelijkheid voor mensen met een beperking te verkrijgen. Dit 

gesprek krijgt in 2023 een vervolg. 
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4. Projecten 
 

4.1 Schouwen 

De vrijwilligers van de BGH houden het hele jaar door verschillende soorten schouwen. Ook worden 

wij door de gemeente met regelmaat gevraagd om mee te lopen met een schouw op locatie. 

 

Daarnaast schouwt de BGH op verzoek van organisaties. Wij adviseren welke voorzieningen 

gerealiseerd moeten worden zodat locaties goed toegankelijk zijn voor inwoners met een beperking. 

Verder overleggen wij jaarlijks met de afdeling Evenementen van de gemeente, over welke 

evenementen in dat jaar gezamenlijk geschouwd gaan worden.  

 

De BGH heeft in 2022 de volgende schouwen uitgevoerd en advies gegeven over verbeteringen en 

aanpassingen met betrekking tot toegankelijkheid: 

 

• het tijdelijke Raadhuis met gebruik van de Ongehinderd app. 

• Het bezoekerscentrum en de paden van de tuin van de Heimanshof op verzoek van 

het tuinbestuur.  

• De Sport- en cultuurfair Haarlemmermeer, waarbij wij met genoegen opmerkten dat 

onze adviezen van 2021 zijn opgevolgd. 

• Mudmasters in het Haarlemmermeerse Bos. 

• Een rotonde en op -en afritten in Floriande. 

• Tijdelijke geleide lijnen en looproutes tijdens de sloopperiode van het oude raadhuis. 

 

 
Schelpenpaden moeten van een goede ondergrond worden voorzien om goed berijdbaar te blijven  

voor inwoners in een rolstoel. 
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4.2 Ongehinderd app 

Daarnaast houden wij schouwen met de Ongehinderd app, waar na het testen van een 

accommodatie op de app aangegeven word of een accommodatie goed toegankelijk is of niet. Dit 

gebeurt in goed overleg met de desbetreffende eigenaar en soms op eigen initiatief. 

Wanneer er op punten nog niet voldoende gescoord wordt geeft de vrijwilliger van de BGH advies 

over welke verbeteringen nodig zijn en hoe deze uitgevoerd kunnen worden.  

In overleg kan deze vrijwilliger terugkomen om de aangebrachte verbeteringen nogmaals te testen. 

Zo werken wij samen met winkels en bedrijven aan een toegankelijke samenleving.  

 

In Zwanenburg zijn meerdere locaties getest in opdracht van MKB Nederland voor de MKB NL 

Toegankelijke Route/Ongehinderd met de winkeliers. De BGH heeft los daarvan ook een aantal 

locaties getest in Zwanenburg. Onze voorzitter is aanwezig geweest bij de uitreiking van 

Toegankelijke route /Ongehinderd aan de winkeliers.  

 

 

 
Geleide lijnen worden niet altijd vrij gehouden, hierdoor kunnen inwoners met een visuele 

beperking niet altijd veilig op straat lopen..  
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4.3 BGH op School 

Vanwege corona maatregelen heeft de BGH voor de vakantie alleen De Mozaïek in Nieuw Vennep 

bezocht. Er was nog lang onduidelijk wat kon en mocht bij de scholen en zij namen uiteraard het 

zeker voor het onzekere door geen externen op school toe te laten. 

De vrijwilliger van de BGH die jaarlijks contact met de scholen had is hiermee voor de zomervakantie 

gestopt. Deze taak kon niet zo snel door iemand anders overgenomen worden. De intentie is om in 

2023 dit weer op te pakken.  

 

 
Hulphond Bente helpt mee met de lessen BGH op school 

 

4.4 Openbaar Vervoer 

Er heeft een overleg plaatsgevonden met de beleidsadviseur Inclusie en Diversiteit over een 

verbetertraject van de Vervoersregio in het kader van het Beleidskader Inclusieve Mobiliteit: het 

versneld aanpakken van ontoegankelijke bushaltes.  

Er een lijst met bushaltes doorgenomen die door de gemeente met prioriteit aan de Vervoersregio 

voorgesteld zijn.  

Op deze lijst is aangegeven welke haltes met kleine verbeteringen snel te corrigeren zijn en welke op 

een later moment ingrijpender moeten worden aangepakt. Er is ook aangegeven welke haltes 

vernieuwd of verplaatst zouden kunnen worden. 

 

4.5 NEN norm 

In 2021 is de BGH lid geworden van de NEN commissie en werkgroepen om tot een norm te komen 

voor toegankelijk bouwen. Helaas hebben we in 2022 moeten besluiten om er mee te stoppen 

vanwege de grote hoeveelheid werk wat dit voor onze vrijwilligers met zich meebracht. 

We blijven de vorderingen op dit gebied wel volgen omdat het kan leiden tot een normering die kan 

worden opgelegd aan bouwers van gebouwen. 
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5. Mini conferentie Bouwen Wonen en Leven 
 

Op 23 november was het dan zover. Vanaf mei was er had gewerkt aan de voorbereidingen voor de 

conferentie. Organisaties zoals Gemeente, Ymere, RTD en StemCom vragen om hun deskundigheid 

op het gebied van aangepaste woningen te willen delen werd zeer positief op gereageerd. Iedereen 

was bereid om mee te doen aan de voorbereiding en het laten slagen van deze bijeenkomst. 

De urgentie van het realiseren van aangepaste woningen en een meer toegankelijke en inclusieve 

samenleving in de gemeente voor iedere inwoner, werd door alle organisaties beaamd. 

 

In de voorbereiding naar de bijeenkomst toe is heel fijn samen gewerkt met: 

Gemeente  afdeling WMO (Wilma Treur) 

Ymere   Afdeling Strategie en Beleid (Paul Tuijp) 

RTD    Adviseur omgevingsbesturing en computeraanpassingen (Nynke de Jong) 

StemCom  Stem gestuurde huisbesturing (Renée van Leeuwen) 

En natuurlijk ook met de dagvoorzitter Maaike Ballieux (ex raadslid en bestuurslid van Ieder(In). 

Wij hebben met elkaar een mooi programma neergezet waar vanuit elke organisatie een presentatie 

gegeven werd over wat zij kunnen betekenen in het mogelijk maken van een op maatwerk 

aangepaste woningen.  

De BGH heeft ook een presentatie gehouden met als thema waar loop je als inwoner met een 

beperking nou eigenlijk tegen aan in het dagelijkse leven. Maar ook laten zien hoe het wel kan, waar 

de successen zijn. Daar kunnen wij vaak nog meer van leren dan van waar het niet lukt. 

 

De conferentie werd bezocht door 35 deelnemers die verschillende organisaties vertegenwoordigden 

waarvan onder andere; Sportservice, MeerWaarde, technische afdeling van de Gemeente, MEE. 

Er waren ook inwoners aanwezig die als ervaringsdeskundige hun verhaal konden delen. 

De sprekers en deelnemers vonden het een interessant onderwerp waar meer aandacht aan besteed 

mag worden. Een vervolg op de conferentie is gewenst en zal in de toekomst op een andere wijze 

vorm krijgen. 

Er zijn tijdens en na de conferentie mooie contacten gelegd tussen de organisaties en inwoners. De 

vragen en opmerkingen van inwoners aan de sprekers zijn opgepakt. 

 

Een succesvolle en waardevolle bijeenkomst waar de BGH  vol trots op terug kan kijken. Iedereen 

ging na afloop met een goody-bag naar huis. Gesponsord door de Gemeente, Ymere, RTD, StemCom 

en de BGH. 
 

 
Uitreiking van de gouden duim aan de eerste voorzitter van 

de BGH Pieter Anthonio (links) door huidige voorzitter Ed Koster. 
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6. Publiciteit 

 
Dit jaar is er weer veel aandacht besteed aan de naamsbekendheid en uitstraling van de BGH. 

Door de coronamaatregelen heeft dit twee jaar lang min of meer stilgelegen. 

 

Hieronder een opsomming van acties van de BGH: 

• Onze flyers zijn bij verschillende dorpshuizen en wijkgebouwen verspreid over de 

gehele gemeente. 

• Er zijn oproepen geplaatst op de website Hallo Badhoevedorp en in de Nieuwsbrief 

van Zwanenburg-Halfweg. 

• De BGH was aanwezig op het Venneper festival van zaterdag 24 september en ook 

tijdens de officiële opening van Dorpshuis Zwanenburg-Halfweg. Bij beide activiteiten is met 

inwoners gesproken over wat de BGH voor een organisatie is en wat zij voor inwoners kan 

betekenen.  

• Er is een aantal keren per jaar geadverteerd in HC Nieuws en Het Witte Weekblad, 

waaronder een aankondiging van de Mini Conferentie. Met deze aankondiging is ook in De 

Westerpost geadverteerd. 

• Dorps en wijkraden zijn meerdere keren uitgenodigd om deel te nemen aan de Mini 

conferentie in oktober. 

• De BGH plaatst regelmatig nieuws op de eigen website in het belang voor inwoners 

en/of verzorgers. Dit kan lokaal, regionaal als landelijk nieuws zijn.  

• Hetzelfde nieuws wordt ook op de eigen Facebook pagina geplaatst en in groepen 

waar de BGH lid van is, om zoveel mogelijk aandacht te geven aan nieuws, trends, 

ontwikkelingen en natuurlijk ook aan wat de BGH zelf doet. 

• De BGH-folder is ook in het Oekraïens gedrukt. Omdat er veel vluchtelingen uit  

Oekraïne opgevangen werden in de gemeente heeft de BGH ook deze doelgroep willen 

bereiken. De folder is in de PlusPunten van MeerWaarde verspreidt en op verschillende 

locaties van Maatvast. 

• Via WhatsApp hebben een aantal organisaties contact met ons gezocht met vragen. 

• Telefonisch is de BGH bereikbaar voor vragen van inwoners en organisaties. Waar de 

BGH zelf het antwoord niet weet verwijzen zij door naar de juiste organisatie. 
 

 
      Vrijwilligers hebben veel mensen gesproken tijdens de Vennepermarkt 2022. 
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Vrijwilligers BGH 
 

Ed Koster  Voorzitter (overleg gemeente, publiciteit, netwerken) 

 

André Pijnaker  Secretaris (schouwen, sociale media, algemene zaken) 

 

Henk de Groot  Penningmeester (advies bouwplannen, ongehinderd app, algemene zaken) 

 

Bert den Elzen  Tweede penningmeester (Wonen met zorg, schouwen, algemene zaken) 

 

Cor Dekker  Website, algemeen bestuurslid 

 

Frida Piet  Algemeen bestuurslid, algemene taken 

 

Mignon de Zwart BGH op school, netwerklunches 

 

Rolf de Zwart  BGH op school 
 

Pauline Meijers  BGH op school 
 

Indra van Holst BGH op school, schouwen, Ongehinderd app, algemene zaken, algemeen 

bestuurslid 

 

Gerard Wetzel  Toegankelijkheid/geleide lijnen, netwerklunches, algemeen bestuurslid 

 

Randell Degenaars Ongehinderd app, algemeen bestuurslid 
 

Ernst Groot  Netwerklunches, algemene zaken 

 

Rick Weers  BGH op school, algemene taken 

 

 

 

 

 


